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Nr. 48  BRIEF VAN DE MINISTER VOOR MEDISCHE ZORG  

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 11 december 2017 

Op 23 oktober jongstleden heeft u antwoorden ontvangen op de schrifte-
lijke Kamervragen die de leden van de Tweede Kamer hebben gesteld 
over de VWS Ontwerpbegroting 2018 (Kamerstuk 34 775 XVI, nr. 14). Tot 
mijn spijt heb ik moeten constateren dat er in één van de antwoorden een 
fout is geslopen. De Spoedeisende Hulp in Roosendaal is, in tegenstelling 
tot wat in het antwoord op vraag 31 stond, namelijk niet gesloten (zie het 
erratum bij de «Bereikbaarheidsanalyse SEH’s 2016 – analyse gevoelige 
ziekenhuizen» van het RIVM). Het correcte antwoord op vraag 31, 
«Hoeveel spoedeisende eerstehulp-posten zijn er de afgelopen 5 jaar 
verdwenen?», had dan ook moeten zijn: 
0 
«De bereikbaarheid en beschikbaarheid van afdelingen voor spoedeisende 
hulp (SEH’s) wordt sinds 2013 door het RIVM in kaart gebracht in de 
zogenaamde «analyses gevoelige ziekenhuizen». 
In het rapport uit 2013 staat dat er sinds 2011 vijf SEH’s waren gesloten of 
niet meer 24 uur per dag 7 dagen per week open waren (bijlage bij 
Kamerstuk 32 854, nr. 20). 
In het rapport uit 2015 staat dat er sinds het rapport uit 2013 drie SEH’s 
waren gesloten: in Delfzijl, Spijkenisse en Rotterdam (locatie Sophia) 
(bijlage bij Kamerstuk 29 247, nr. 211). 
Het rapport uit 2016 geeft aan dat er in 2015 nog één afdeling voor 
Spoedeisende Hulp (SEH) is gesloten: in Den Haag is de spoedeisende 
hulp van het HagaZiekenhuis geconcentreerd op de locatie Leyweg, de 
SEH op de locatie Sportlaan is gesloten (bijlage bij Kamerstuk 34 300 XVI, 
nr. 158). 
Binnenkort brengt het RIVM wederom een «analyse gevoelige zieken-
huizen» uit met daarin onder meer informatie over het aantal SEH’s dat 
sinds 2015 is gesloten. Mijn ambtsopvolger zal het nieuwe rapport van het 
RIVM naar de Tweede Kamer sturen. Zie ook het antwoord op vraag 406.» 

 
 
 
 
kst-34775-XVI-48
ISSN 0921 - 7371
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, 34 775 XVI, nr. 48 1



Het nieuwe rapport van het RIVM, getiteld «Aanbod en bereikbaarheid van 
de spoedeisende ziekenhuiszorg in Nederland 2017», heeft u inmiddels 
van mij ontvangen (Kamerstuk 29 247, nr. 246). 

Daaruit blijkt dat het aantal SEH’s in 2017 gelijk is gebleven aan het aantal 
SEH’s in 2016. Eén SEH, de SEH in Schiedam, is sindsdien niet meer 24/7 
open. 

De Minister voor Medische Zorg,
B.J. Bruins
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